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PRIMORSKO GORANSKA ŽUPANIJA 

                 GRAD RIJEKA 

 

MJESNI ODBOR  DRENOVA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

KLASA:  026-02/21-01/9  

URBROJ:  2170/01-09-10-21-16  

Rijeka,  10. rujna 2021.  
 

 

 

ZAPISNIK 

SA 27 SJEDNICE VMO DRENOVA 

 

 

 

27. sjednica VMO Drenova održana je 10. rujna 2021. (petak) s početkom u 18.00 sati u 

prostorijama MO Drenova, Cvetkov trg 1.  

 

Sjednici su bili nazočni: 

- Saša Jurešić, predsjednik VMO 

- Korina Bralić, zamjenica predsjednika VMO 

- Ivan Oškera, član VMO 

- Zorka Ćoso, član VMO 

- Valter Štefan, član VMO 

- Mersija Vukotić, tajnica MO 

 

Sjednici nisu bili nazočni: 

- Senka Majerhold, član VMO 

- Ivan Oškera, član VMO 

- Jasna Baraba, član VMO 

 

 

Zapisnik sa 25. sjednice VMO Drenova usvojen je jednoglasno.  

 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  
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DNEVNI RED 

1. Rasprava i dogovor oko realizacije programa Ekološka akcija 
2. Rasprava i dogovor oko realizacije Drenovskog lista 
3. Preraspodjela razlike sredstava po prioritetima za 2021.  
4. Razno- informacije i zamolbe građana 

 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

 

 

 

 
 

AD. 1 

Predsjednik Vijeća Saša Jurešić dao je nazočnim vijećnicima na raspravu termin i lokaciju za 
ekološku akciju.  
 
Zaključak:  

 Vijeće je dogovorilo da će se održati ekološka akcija 18. rujna 2021. na drenovskoj 
lokvici. 

 
AD. 2 

Po programu rada Vijeća planirano je izdanje Drenovskog lista u mjesecu prosincu. Predsjednik 
Vijeća Saša Jurešić dao je nazočnim vijećnicima na raspravu teme nadolazećeg broj. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je jednoglasno prihvatilo prijedloge za 48. broj Drenovskog lista.  
 

AD. 3 

Prema Izvješću Rijeka prometa d.d. Rijeka pojavila se razlika prema planiranim i ugovorenim 
radovima komunalnih prioriteta za 2021. godinu od 123.894,98 kuna, s PDV -om koju je 
potrebno utrošiti u ovoj godini.  
Vijeće MO Drenova smatra da je potrebno navedenu razliku utrošiti na: 

 Upojni bunar u ulici Kučićki put kod kbr. 36 u svrhu odvodnje oborinskih voda 

 Upojni bunar u ulici Brune Francetića kod kbr.10 -12 u svrhu odvodnje oborinskih voda 

 Upojni bunar u ulici Brune Francetića kod kbr.28/a u svrhu odvodnje oborinskih voda. 
Već je jedan napravljen, ali samo s nije riješen  problem odvodnje. 

 Upojni bunar u ulici Cvjetna, kod kbr.9 u svrhu odvodnje oborinskih voda 

 Sanacija asfalta u ulici Podbreg, kod kbr.22. (cca 20m nizbrdice) 

 Sanacija asfalta u ulici Drenovski put, kod kbr.35 (cca 200m u pravcu Sreljane) 

 Sanacija asfalta/rupe u ulici Ružice Mihić, kod kbr.15 

 Sanacija asfalta/rupe u ulici u ulici Orešje, na raskrižju kod kbr. 6 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno donijelo zaključak o preusmjeravanju razlike sredstava iz 
2021. godine. 
 
AD. 4 
4.1. Gosp. Z.M. obratio se s zamolbom oko rješavanja oborinski voda u ulici Brune Francetića 
navodeći da je problem do sada djelomično riješen. Također moli da se građani zamole da živice 
održavaju uredno kako se ne bi ugrožavao promet. 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno donijelo zaključak da se problematika oborinskih voda 
uvrsti u  razliku sredstava iz 2021. godine. 
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4.2. Gosp. V.B. ukazuje na  problematiku sigurnosti u prometu u Severinskoj ulici gdje se vozači 
ne pridržavaju ograničenja 30-50km/h. Moli da se učini nešto po tom pitanju. 
Zaključak: Vijeće je upoznato s navedenom problematikom te će ponovno uputiti dopis 
MUP-u o postavljanu nadzorne kamere.  
4.3. Gosp.S.M.prijavljuje oštećenje kolnika u ulici Orešje, kod kbr.6. 

Zaključak: Vijeće je jednoglasno donijelo zaključak da se problematika  
uvrsti u  razliku sredstava iz 2021. godine. 
4.4.Gosp S.Z. ukazuje na oštećenje kolnika (uleknuća širine cca 30m), u pravcu Streljane, preko 

puta fitnes centra Studio 9. 

Zaključak: Vijeće je jednoglasno donijelo zaključak da se problematika  
uvrsti u  razliku sredstava iz 2021. godine. 
4.5. Gđa. LJ.L. moli da se pogase svjetla u Severinskoj ulici u blizinu nedovršene ceste jer se do 

kasno u noć zadržava sumnjiv profil ljudi. 

Zaključak: Zahtjev će biti proslijeđen nadležnim službama. 

4.6. Rijeka prometa d.d dostavio je Vijeću Mjesnog odbora prometni elaborat nove regulacije 

prometa na raskrižju Ulica: Stanka Frankovića-Drenovski put uz molbu za povratnim mišljenjem. 

Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje te dalo svoju suglasnost, uz napomenu 

da se asfaltira i dio kolnika u Ulici Stanka Frankovića koji je ostao ne asfaltiran. 

4.7. Čistoća d.o.o proslijedila je Vijeću na znanje ponavljajući komunalni nered na lokalitetu Bok 

preko puta kbr.32, te zamolila nadležne službe za izvid i daljnje naputke za postupanje. 

Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje 

 
 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 

Sjednica je završila u 20.00 sati. 

 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Drenova 

             Mersija Vukotić                                                                               Saša Jurešić 

 

 

 

 

 
 

 


